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متن پرسش

باسمه تعالی. باعرض سلام و تحیت حضور استاد محترم. در شرح حدیث ای اباذر فرمودید: باید

تعظیم یاد خدا نمود و طبق حدیث درست نیست مثلا بگود: خدایا این سگ را خفه کن و...و این

نوعی برخورد سخیف با موضوع است؛ استاد سوال من این است که اگر انسان دائما و در تمام امور

خداد خدا کند چی؟ما در روایات داریم که حتی نمک غذاتان را از خدا بخواهید و یا بند کفشتان را هم

از خدا بخواهید، استاد اینها سخیف یادکردن نیست؟مثلا بنده اتوبوس که زودتر از موعد مورد انتظار

برسد هم خدا را شکر میکنم و یا حتی اگر دیرم شده باشد از خدا میخوام زودتر ماشینی چیزی برسد؛

استاد اینها اشکال دارد؟ 2- استاد ما در برخی روایات داریم خداوند بندگان بسیار دعاگوی خود را

دوست دارد و در برخی روایات داریم که به اندازه نمک غذا (یعنی اندک) دعا کنید این روایات چگونه

قابل جمع است؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: خدا را در همهی امور ناظردانستن و متوجه باشیم در هر صحنهای خدا است

که خدایی میکند، نشانهی بصیرت واقعی است و تعظیم خدا آن است که متوجه حضور متعالی

حضرت حق در عالم باشیم و از این جهت او را پائین نیاوریم 2- رجوع انسان در همه حال باید به سوی

خدا باشد و در این راستا است که میفرمایند حتی نمک غذایتان را هم از خدا بخواهید. موفق باشید


